
                Masfjorden kommune

Møteprotokoll
for

Kommunestyret

Møtedato: 28.09.2022
Møtestad: Matre
Møtetid: 10:00 - 14:30

Plan for møte:
Kl. 10 Starta møte med elevdialog elevar Matre skule
Formell setting av møte og evt handsaming av nokre saker om det vert opning for det
Klokka 11.00 – 11-30      Trygg Trafikk v/ regionleiar Knut Olav Nestås : Orientering om ordninga 
Trafikksikker kommune.
Klokka 11:30 – 12.00       Matpause
Klokka 12.00 – 13.00      Statsforvaltaren i Vestland  - fagpersonar vil orientere om ordninga med  
Startlån og bustadsosiale tiltak
Klokka 13.00 – 13.30       Arne Høyland vil orientere om museumsplanar i Nordhordland
Frå ca. Klokka 13.30       Framhald handsaming av ordinære saker kommunestyret

 
 

Frammøtte medlemmer Parti Rolle
Karstein Totland H Ordførar
Erlend Kvamsdal H Medlem
Frode Langhelle H (sak 050 – 052/2022) Medlem
Torill Torsvik Størkersen AP Varaordførar
Ragnvald Tangedal AP Medlem
Hildegunn Bjånes AP Medlem
Siri Tangedal Kratzmeier Krf Medlem
Geir Egil Haugsvær Sp Medlem
Laila Furebotn Sp Medlem
Silje Vågseth Kjetland Sp Medlem

 
 

Forfall meldt frå  medlem Parti Rolle
Bjarte Andvik H Medlem
Kariann Ekren H Medlem
Atle Nordland H Medlem
Arne Hindenes H Medlem
Britt Inger Myhr AP Medlem
Wenche Dåe Sp Medlem
Jostein Kvamme Duesund UR Medlem



 
Frammøtte varamedlemmer Parti Erstatter medlem
Malmfred Helge Haukeland AP Britt Inger Myhr
Ørjan Daae Frp Jostein Kvamme Duesund
Bjarte Dyrkolbotn H Bjarte Andvik
John Torsvik H Atle Nordland
Helga Nyhavn Matre H Arne Hindenes
Stian Søvik Sp Wenche Dåe

 
Følgjande frå administrasjonen møtte:
Rådmann Svein Helge Hofslundsengen, ass.rådmann Sveinung Toft og rådgjevar Anne Kristin 
Rafoss som og førte møteboka. 
  



Referat frå dialogmøte mellom elevane på Matre skule og medlemmene i kommunestyret

Peder : 

Elevane på Matre lurer på kva tankar kommunestyret har om leksefri skule?

Torill Torsvik Størkersen (Ap) sa at Arbeidarpartiet meiner at lekser bør inngå i ein 
heildasskule.

Ørjan Daae (FrP) sa at Framstegspartiet er opptatt av at elevane lærer det som er pensum og 
oppmodar om at tema om leksefri skule vert tatt opp i blant anna ungdomsrådet.

Ingrid:

Det er nedgang i elevtalet på Matre skule – neste år er det berre 12 elevar på ungdomsskulen. Kva 
kan kommunestyret gjere med det?

Ordførar Karstein Totland (H) og Erlend Kvamsdal (H) sa at der er eit tema ein jobbar med og 
at elevtalet indirekte er knytt til arbeidsplassar og bustader.

Silje Vågseth Kjetland (Sp) sa at Senterpartiet er opptatt å ta vare på de som bur her slik at 
når de flyttar vekk vil de kjenne at de har lyst å flytte heim att.

Torill Torsvik Størkersen (Ap) sa at for Arbeiderpartiet er det viktig å ta vare på dei bedriftene 
som er her.

John Torsvik (H) spurte elevane om det var diskutert rundt tema om samanslåing av 
ungdomsskulane? Elevane svarte at det var ikkje noko positiv stemning rundt det tema.

Laila Furebotn (Sp) ønskjer ei tilbakemelding frå elevane om kva som skal til for at elevane 
ønskjer å flytte heim att etter utdanninga.

Nikita:

Kva er status på prosessen om samanslåing av ungdomsskulane?

Rådmannen svara at det vedtaket som er gjort i kommunestyret betyr at samanslåing av 
ungdomsskulane  er lagt i bero til bruprosjektet er landa.

Sunniva:

Skal det vere mogleg for folk å bygge hus må det vere tomter å byggje på. Kva vil kommunestyre 
gjere for å etablere byggjeklare tomter – særleg på Matre?

Ordførar Karstein Totland (H) svara at me har gjort ein del men at det er på Matre ein har 
gjort minst og at ein må sjå på Matre på nytt.

Sara:

Kva gjer kommunen for å legge til rette for samlingsplassar for ungdom i kommunen?

Ordførar Karstein Totland (H) sa at viss ungdommane kom med eit godt forslag var viljen i 
kommunestyret stor til å legge til rette.

Ørjan Daae (FrP) oppmoda ungdommane om å starte sin eigen klubb og å søke om 
kulturmidlar samt støtte til leige av lokaler hjå kommunen.



Torill Torsvik Størkersen (Ap) sa at Masfjorden frivilligsentral skal kome med eit tilbod til 
ungdom om hjelp til å starte sin eigen klubb og med hjelp til å søke økonomisk støtte, men 
initiativet må kome frå ungdommane sjølve.



Sakliste

Saknr Tittel
      

046/2022 Godkjenning av innkalling og sakliste

047/2022 Godkjenning av møtebok

048/2022 Kraftmelding pr. 30.06.2022

049/2022 Masfjorden frivilligsentral - etablering og vedtekter

050/2022 Mobilmast på Stegebotsfjellet i Ytre Haugsdal

051/2022 Forskottering - utbetring av fylkesveg 571 mellom Kringla og Furubotn - i Gulen og 
Masfjorden kommune

052/2022 Referatsak

 



046/2022: Godkjenning av innkalling og sakliste

Rådmannen sitt framlegg:
Innkalling og sakliste vert godkjend

  
  
28.09.2022 KOMMUNESTYRET

Det vart gjort framlegg om Erlend Kvamsdal (H) og Silje Vågseth Kjetland (Sp) til å skrive under 
møteboka.
Framlegg til vedtak vart samrøystes (15 røyster) vedteke.

KS - 046/2022 VEDTAK:

Innkalling og sakliste vert godkjend

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

047/2022: Godkjenning av møtebok

Rådmannen sitt framlegg:
Møtebok vert godkjend.

  
  
28.09.2022 KOMMUNESTYRET

Framlegg til vedtak vart samrøystes (15 røyster) vedteke.

KS - 047/2022 VEDTAK:

Møtebok vert godkjend.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------



048/2022: Kraftmelding pr. 30.06.2022

Rådmannen sitt framlegg:
Kraftmeldinga pr. 30.6.22 vert teken til vitring

  
  
29.08.2022 FORMANNSKAPET

Saka vart drøfta.

Framlegg til vedtak vart samrøystes tilrådd til kommunestyret.

FS - 080/2022 VEDTAK:

Kraftmeldinga pr. 30.6.22 vert teken til vitring

28.09.2022 KOMMUNESTYRET

Saka vart drøfta.

Rådmannen refererte regjeringa si pressekonferanse i forkant av kommunestyremøte og sa at det som 
vart presentert vil få store konsekvensar for 2023 budsjettet.

Utklipp frå  NTB:

Forslaget innebærer et ettårig trekk i rammetilskuddet på til sammen 3 milliarder kroner fra 
kommuner og fylkeskommuner i områder med høyest strømpriser, altså Østlandet, Sørlandet 
og Vestlandet.

For å få en rimelig fordeling av trekket vil kommunene og fylkeskommunene fram til 
1.desember kunne rapportere inn hvordan konsesjonskraften er disponert. Basert på innsendt 
informasjon fastsetter regjeringen den endelige fordelingen.

Verdien av konsesjonskraften i områdene med høye strømpriser anslås til om lag 13 milliarder 
kroner i 2022 og 11 milliarder i 2023 – opp fra 4 milliarder i 2021. Beregningen er gjort ut 
fra prisanslag fastlagt i begynnelsen av august i år

Kommunestyret samla seg om å gje rådmannen fullmakt til å gå i forhandling med småbedrifter som 
har sendt inn søknad om støtte pga utfordringar.

Framlegg til vedtak frå formannskapet vart samrøystes (15 røyster) vedteke.

KS - 048/2022 VEDTAK:

Kraftmeldinga pr. 30.6.22 vert teken til vitring

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------



049/2022: Masfjorden frivilligsentral - etablering og vedtekter

Rådmannen sitt framlegg:
1. Masfjorden kommune overtek drifta av Masfjorden frivilligsentral frå og med 1.1.2023.
2. Det vert oppretta 100% stilling som frivilligkoordinator frå 1.1.2023. 
3. Vedtekter for Masfjorden frivilligsentral vert vedtekne slik dei ligg føre. 

  
  
29.08.2022 FORMANNSKAPET

Helse- og oppvekstleiar Oddvin Neset møtte til denne saka og svara på spørsmål.

Torill Torsvik Strøkersen ba om det kom sak ang frivilligpolitikk og etablering av BUA i løpet av 
første driftsår.

Framlegg til vedtak vart samrøystes tilrådd til kommunestyret.

FS - 082/2022 VEDTAK:

1. Masfjorden kommune overtek drifta av Masfjorden frivilligsentral frå og med 1.1.2023.
2. Det vert oppretta 100% stilling som frivilligkoordinator frå 1.1.2023. 
3. Vedtekter for Masfjorden frivilligsentral vert vedtekne slik dei ligg føre. 

28.09.2022 KOMMUNESTYRET

Saka vart drøfta.

Framlegg til vedtak frå formannskapet vart samrøystes (15 røyster) vedteke.

KS - 049/2022 VEDTAK:

1. Masfjorden kommune overtek drifta av Masfjorden frivilligsentral frå og med 
1.1.2023.

2. Det vert oppretta 100% stilling som frivilligkoordinator frå 1.1.2023. 

3. Vedtekter for Masfjorden frivilligsentral vert vedtekne slik dei ligg føre. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------



050/2022: Mobilmast på Stegebotsfjellet i Ytre Haugsdal

Rådmannen sitt framlegg:
Det vert løyvd inntil krone 2.000.000,- eks mva. til å etablere mobilmast med hytte og framføring av 
straum på Stegabotsfjellet i Ytre Haugsdal.

  
  
28.09.2022 KOMMUNESTYRET

John Torsvik (H) spurte om han var ugild i denne saka sidan han er grunneigar der mobilmasta skal 
etablerast. Kommunestyret samla seg om at Torsvik var gild. 

Saka vart drøfta.

Framlegg til vedtak vart samrøystes (16 røyster) vedteke.

KS - 050/2022 VEDTAK:

Det vert løyvd inntil krone 2.000.000,- eks mva. til å etablere mobilmast med hytte og framføring 
av straum på Stegabotsfjellet i Ytre Haugsdal.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------



051/2022: Forskottering - utbetring av fylkesveg 571 mellom Kringla og Furubotn - i Gulen 
og Masfjorden kommune 

Rådmannen sitt framlegg:
Masfjorden kommune forskotterer inntil 3 million kroner til vegutbetringar på utvalde fire punkt 
langs fylkesveg 571 mellom Furubotn og Kringla i Gulen kommune. Midlane vert løyvd frå 
disposisjonsfondet. 

Rådmannen får fullmakt til å inngå samarbeidsavtale med Vestland fylkeskommune.

Det skal arbeidast med å få på plass eit spleiselag med Gulen kommune og tilskot frå Vestland 
fylkeskommune til prosjekta.

  
  
28.09.2022 KOMMUNESTYRET

Saka vart drøfta.

Framlegg til vedtak vart samrøystes (16 røyster) vedteke.

KS - 051/2022 VEDTAK:

Masfjorden kommune forskotterer inntil 3 million kroner til vegutbetringar på utvalde fire 
punkt langs fylkesveg 571 mellom Furubotn og Kringla i Gulen kommune. Midlane vert løyvd 
frå disposisjonsfondet. 

Rådmannen får fullmakt til å inngå samarbeidsavtale med Vestland fylkeskommune.

Det skal arbeidast med å få på plass eit spleiselag med Gulen kommune og tilskot frå Vestland 
fylkeskommune til prosjekta.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------



052/2022: Referatsak

Rådmannen sitt framlegg:
Referatsaker vert tekne til orientering

  
  
28.09.2022 KOMMUNESTYRET

Møte starta med dialogmøte mellom elevane på Matre skule og kommunestyremedlemmene.

Orientering om ordninga Trafikksikker kommune v/regionleirar Knut Olav Nestås, Trygg Trafikk.

Orientering om ordninga med Startlån og bustadsosiale tiltak v/May-Brit Nordås, Statsforvaltaren i 
Vestland.

Orientering om museumsplanar i Nordhordland v/Arne Høyland.

Skriftlege spørsmål: 

Silje Vågseth Kjetland (Sp) stilte følgjande spørsmål:

Fyrst ros for at det skjer mykje bra med bygget på Matre Skule!

Senterpartiet ynskjer elles ei evaluering på korleis det går med systemet for vedlikehald i 
kommunen, LAFT. Er einingane (leiarane) nøgd med systemet, og vert oppgåvene dei melder inn 
utført, og utført raskt nok? Det er viktig at dei som har ansvar ikkje vert sendt til andre områder, 
slik at me får kvalitet over systemet. Dette ynskjer me ei attendemelding på. 

Det ser også ut som at kvar eining har mange personar «liggjande under» seg, til vedlikehald. Då 
vil me stilla spørsmål kvifor Masfjorden sjukeheim søkjer dugnad til uteområdet på facebook? 

(Veldig kjekt at ein kan vera saman, bebuarar og naboar, men betyr det at dei som har ansvar for 
dette, har for mange arbeidsområder/oppgåver?)

Referatsaker:

Skriv 1 - Særutskrift sak 3022 frå protokoll Masfjorden kontrollutval

Skriv 2 - Oversending - Masfjorden kommune - budsjett 2022 og økonomiplan 2022-2025

Skriv 3 - E16/E39 Arna - Vågsbotn - Klauvaneset - Kommunedelplan med konsekvensutredning 2 
gangs behandling

Skriv 4 - NOU 2022: Inntektssystemet for kommunen - Høring

Orientering frå ordførar:

· ordførar orienterte kort om kontakt med firma om profilering av kommunen saman med Gulen

Eit samla kommunestyret bad om at dette vart tema på eit felles formannskapsmøte mellom 
kommunane Masfjorden og Gulen.

Framlegg til vedtak vart samrøystes (16 røyster) vedteke.

KS - 052/2022 VEDTAK:

Referatsaker vert tekne til orientering

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------



Rett utskrift frå møteboka frå kommunestyret  28.09.22 vert vitna:

_____________________
Karstein Totland
ordførar

_____________________
Erlend Kvamsdal
kommunestyremedlem

_____________________
Silje Vågseth Kjetland
kommunestyremedlem
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